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Nyitott fiataloknak szól ez a rendhagyó bemutatkozás. Elképzelem, hogy Pécsett mire lennének 
kíváncsiak a diákok. Egy fiktív, nonkonformista tanórát alapul véve iparkodom magamról egy 
keveset elárulni. 

63 éves - egyébiránt öregségi önnyugdíjas, közepesen aktív - jogász vagyok. Ebből a 63-ból a 
25 %-os áfa valószínűleg visszaigényelhető. Ifikoromban, amikor még volt Szabad Európa 
Rádió és Teenager Party, „karikalábú focikapus” jeligével kértem zeneszámot. Jellemzően 
Simon és Garfunkeltől a Boxoló-t. Szegeden végeztem a jogi karon ’71-ben, summa (uni)cum 
laude minősítéssel. 35 évig a közigazgatásban dolgoztam, ebből 10 és fél évig a parlamentben, 
a Minisztertanács Tanácsi Hivatalában. A közjog és a magánjog mezsgyéje volt a fő 
szakterületem ott, és az egészségügyi és a belügyi tárcánál is. Rendszerint a törvényelőkészítő 
blokkot vezettem, de voltam biztos ami biztos: civil miniszteri biztos is. Ügynök, sajna, nem 
voltam. Saját törvényszerkesztői munkám száma 8 (az antitobaccó-tól a sportbiztonságig) 
közreműködői szerepem más törvények megszületésénél 100 fölötti. 

Televíziós közszerepléseim az Ablak stúdiójában kezdődtek, Déry Jánosékkal. Eleinte 
egyesületkutató voltam. A 80-as évek közepétől oktatok egyetemen, főiskolán: sportjogot, 
közigazgatási és alkotmányjogot, médiajogot és egy lebutított alapozó jogot a médiavilág tanulni 
vágyó jelesei számára. 

Ügyvédi praxisom főként közjogi karakterű. Talán a csapatom a piacvezető az alkotmányossági 
felülvizsgálat kezdeményezése tárgyában, de közigazgatási perekben is ügyködünk.  
Munkanapom a TF uszodában kezdődik, és olykor a fiammal egy teniszcsatával végződik. 
Alázattal jelentem: ütőképes vagyok. Ezen kívül nagyközségi díszpolgár, és a közéleti humor 
kategóriában a Marton Frigyes Emlékdíj birtokosa. Újabban élő rádióműsor szerkesztője és 
műsorvezetője is a jog, a sport s a közélet bizarr témáiban. Legutóbb, Pécsett, előadóként 
2009-ben, a születésnapomon jártam Dr. Kiss László alkotmánybíró úr jutalom-játék 
meghívására. Akkori előadásomból egy kivonat és előleg 2011. februárjára: jogászként, kicsit 
olyanok vagyunk, mint aki parancsra üres lavórban süllőt remélve horgászik. Folyt-köv: innen! 


